
POLÍTIQUES PER A LES PERSONES

 
 ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA I DE CONTROL 

D’EDUCACIÓ, CULTURA, ESPORT I JOVENTUT

Mislata, 29 de setembre de 2017, 14:05 hores

Assistents: 

Pepi Luján Martínez
Dolores Hortelano Ramón
Ana María Julián Ruiz
Mari Carmen Tarín Darrocha
José Luis García García
Javier Santés Alpuente
Ximo Moreno Porcal
Antonio Sanchís Navarro
Alejandro Martínez Montoro
Javier Gil Marín

Secretari de la Comissió: Roberto Vallés Villena

Assumptes tractats: 

1. Aprovació de l'acta del dia 13 de setembre

S'aprova l'acta de data 13 setembre,  per unanimitat dels presents.

A continuació, la Sra. Luján fa entrega als grups polítics presents dels criteris de
l'Aliança de Desenrotllament Sostenible, sol·licitats en la Comissió anterior. També es
comunica al grup Popular que se li va enviar per correu electrònic el Pla municipal de
drogodependència.

A continuació, es respon a les preguntes de la Comissió anterior. Quant al
nombre de places del menjador del col·legi Ausiàs March, van des de les 180 a les 350
places, en dos torns, amb la qual cosa es dóna un servei complet.
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Quant a la quantia de les beques de Mobilitat Jove, aquesta ascendeix a 75.000
euros. I pel que fa al cost de les finestres del col·legi Jaume I, la quantia ascendeix a
180.000 euros i és aportada íntegrament per la Diputació de València.

La Sra. Luján, amb relació a la nota de premsa emesa pel grup Popular, referent al
fet que la Sra. Julián no va poder assistir a la Comissió anterior, vol puntualitzar que la
substitució de companys en la Comissió està arreplegada en el ROM, i contínuament fem
ús d'aquesta norma. De fet, ací tinc unes actes de comissions amb substitucions del grup
Popular i, hui també, un company vostre està substituint un altre company. Es tracta
d'enlletgir l'acció d'una persona que no falta mai a les comissions i donar a entendre
coses que no eren certes. És normal la substitució entre companys de cada grup polític
en aquestes comissions, i no arribe a entendre aquesta nota de premsa.

El Sr. Martínez respon que no va ser una desqualificació personal, que el Sr.
Gandia només va fer una pregunta, però que no es volia atacar a la Sra. Julián.

La Sra. Luján intervé dient que una cosa que està normalitzada no és per a fer una nota
de premsa.

I el Sr. Martínez li respon que creu que era a part, però que no té la nota de premsa.

El Sr. Moreno intervé i li llig íntegrament la nota de premsa feta pel grup Popular el dia
13 de setembre.

El Sr. Martínez contesta que la motivació ve donada perquè va ser una pregunta sobre
Educació, i la Sra. Martínez podia haver vingut i, així, assabentar-nos, en compte
d'assabentar-nos per la premsa com de moltes altres coses. Res més, i no es tracta d'un
atac personal.

La Sra. Luján respon que això és manipular la gent perquè el ROM permet substitucions
en la Comissió. I dir que va a fer-se la foto i passa d'acudir a la Comissió està molt lleig.

El Sr. Martínez respon que les coses es mostren en premsa i no es dóna informació en les
comissions.

La Sra. Luján contesta que és obligatori que tots els assumptes que han d'anar a Ple
vagen a la Comissió. A més, el que creiem que cal portar a la Comissió ho portem, i si no
es porta a la Comissió és que no es pot portar perquè no està acabat l'expedient en
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aquell moment. 

El Sr. Martínez respon que la majoria d'actes vénen per preguntes de l'oposició i, per
això, fem el nostre treball.

La Sra. Luján conclou que es reitera tot el que s'ha dit anteriorment, i el que està
reglamentat no es pot ignorar.

D'altra banda, i continuant amb les preguntes, la Sra. Luján, pel que fa als barracons del
col·legi Mestre Serrano, assenyala que ho han explicat en la Comissió i en el Ple. S'han fet
actuacions des de fa 35 anys i les dimensions del solar es quedarien xicotetes, seria per a
tirar-ho a terra. Es tracta d'actuacions integrades. La Conselleria d'Educació està sent
respectuosa amb el centre, i si s’haguera d’enderrocar el centre caldria traslladar el
col·legi a una altra ubicació.

El Sr. Gil intervé dient, amb relació al debat anterior de les assistències a les comissions,
que el ROM diu el que diu, i entén que hi ha acusacions que no s'haurien de realitzar,
però això també s'ha dit en altres plens, comissions, etc. A banda, i en relació a les actes
de les comissions informatives, això d'informatives ho són en comptades ocasions. I
contínua dient que no estaria malament que en totes les comissions s’assabentaren de
tots els assumptes i no s’hagueren d'assabentar per la premsa, inclús s’han hagut
d'assabentar per la premsa de preguntes fetes en la Comissió, com per exemple de les
bases reguladores de les casetes de la fira que es van publicar en els mitjans municipals.
No costa gens informar-los, ja que amb més informació és molt millor.

La Sra. Luján respon que saben que comença el Concurs de Teatre i per això és que
donen la informació.

No havent-hi més preguntes, es passa al següent punt de l'orde del dia.

2. Precs i preguntes

El Sr. Gil pregunta sobre les actuacions que s'han fet o es faran en els col·legis de Mislata,
i diu que voldrien tindre accés a les actuacions.

La Sra. Luján contesta que hi ha un expedient prou complet, al qual poden tindre accés
per a la seua consulta.
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Contínua el Sr. Gil preguntant sobre si es té més informació sobre les actuacions en el
col·legi Jaume I, i quan es duran a terme.

La Sra. Julián respon que no se sap encara quan començaran, però s'està darrere de les
actuacions. Sabem el pressupost per a realitzar les actuacions, però encara no hi ha una
data prevista.

Intervé el Sr. Moreno i diu que no es pot licitar encara sense una resolució, d'ací que no
se sàpia la data.

El Sr. Gil també pregunta amb relació a la “10 km de Mislata”, si es té coneixement que va
haver-hi problemes en l’edició anterior i situació de risc amb vehicles al voltant dels
corredors. I sol·licita mesures perquè no torne a ocórrer. A més, també pregunta en quin
estat es troba l'organització de l'esdeveniment d'enguany.

La Sra. Luján respon que es contestarà en la pròxima Comissió.

El Sr. Gil fa un prec que consisteix en el fet que es podien publicar en la pàgina web tots
els actes esportius dels clubs de Mislata.

La Sra. Luján respon que les activitats dels clubs són activitats privades.

El Sr. Gil puntualitza que és cert, però que es fa el prec a efectes informatius i per a la
ciutadania.

El Sr. Martínez diu que en l'última Comissió va preguntar si s'havia rebut alguna
notificació de la Delegació de Govern amb relació a la mascletà no autoritzada dels
clavaris del Santíssim Crist de la Fe.

La Sra. Luján respon que creu que no va haver-hi cap notificació de manera oficial
perquè l'Ajuntament no era l'organitzador.

Continua el Sr. Martínez dient que en la Comissió anterior es va preguntar pel projecte
del club al qual se li va autoritzar l'ús de les instal·lacions esportives.

La Sra. Luján contesta que va ser un club que va aportar un projecte femení. I que el club
va ser el Club de Futbol femení de Mislata.
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El Sr. Martínez pregunta si es pot accedir a aquest projecte.

El Sr. García intervé que no se li va autoritzar una part del campus, però si altres
activitats. Que es tractava d'una empresa privada que en la seua pàgina web publicitava
que s'anava a fer una activitat en les nostres instal·lacions.

El Sr. Martínez sol·licita accedir al projecte esportiu del Mislata CF femení i el nom de
l'empresa privada a què feia referència.

El Sr. García torna a intervindre dient que no se li van denegar totalment les activitats i
que van poder desenrotllar altres activitats del campus.

El Sr. Martínez pregunta sobre si va haver-hi incidències en el començament de les
classes.

La Sra. Luján contesta que no hi ha cap tipus d'incidències, però que el regidor ponent
d'Educació pot respondre-li de manera més completa.

La Sra. Julián respon que el més destacable ha sigut l'assumpte del menjador, però com
una incidència positiva.

La Sra. Luján intervé que ja se’ls va contestar en la Comissió anterior.

El Sr. Martínez pregunta si hi ha retards o incidències i quan acabaran les obres del
col·legi Almassil.

La Sra. Julián respon que les obres són de Conselleria, que estan actuant sobre les
escales per a evitar caigudes dels xiquets i que ja s'hi està treballant. No pot contestar
sobre els terminis perquè no es tracta d'obres de l'Ajuntament.

El Sr. Martínez diu que s'ha assabentat per les xarxes socials sobre una iniciativa en
l'Hospital de Manises pel Consell d'Infància. I que sol·liciten informació respecte d'això.

La Sra. Hortolà respon que va ser per la sol·licitud que va fer una xiqueta en la Bústia
Jove, que sol·licitava que les sales de pediatria no foren tan avorrides. Es posaran
dibuixos i ho durà a terme el Consell d'Infància.

Finalment, el Sr. Martínez pregunta pels desperfectes en el col·legi El Cid, en concret, les
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porteries trencades i el sòl en mal estat.

La Sra. Luján respon que sempre s'actua de manera contínua, i que els desperfectes a
què fa referència ja han sigut reparats.

I no havent-hi més assumptes que tractar, sent les 14:35 hores, s'alça la sessió, del
contingut de la qual s'estén aquesta acta i, de tot això, com a secretari, ho certifique. 

LA PRESIDENTA, EL SECRETARI, 
  

ELS/LES REGIDORS/ORES ASSISTENTS,
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